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KIubbmöte

Plats

PHOTI]I{O L,L

§ ammanträdes rlag
7 oktober 1980

a

K l uhbs tugan

Nr 58 1 (2)

N,ärvarancle Krister Persson Thonas $andell
llva-Marie Nordin Jonas Löf stedt
Eva ilohansson Ingela Ljuagkvist
Birgitta Nordin Inga Nilsson
.[örgen Johanseon Lars Ni Is*"on
Hats Johansson John Inge Botrerg
I'er Folkesson Peter Fleron
llert Åke andersson Ulf Svensson
.IohnnyAntlersson Ceeilia§arlgson
Peter Ni lsson Ingvar Eotrerg
Pär Maluros }{aria.nne Wrosa
Ånneli ltoslund tsert f nge §reen
I)ag Svensson Peter llermanason
*!ats Svensson Uno Easselqvist
Ånders ,Francke Anders Nilsson

. Christian Lang Hans ltönndahl

Ordföranden Oag Svensson hälsade välkomnen till årets andra 1 § tippnanrle
klubbmöte.

Hötet faststEllde tlagorAning f ör sagrauträ«leto 2 § ltagordning

l'å fraga on mötet var utlyst på rätt sätt svaratle uötet ja. I § Utfysande
av mötet.

Sekreteraren fiiredrog klubbniitesprotokollet av den lf maj 4 § ftiregåenrle
1980'. protokol I

Hö:tet godkände föredragningen.

Med anledning av nästa pappersinsaraling skulle gå av stapeln ) § Fappers-
den 18 oktoher 1!80 gjordes en avstirnning pa vilka som kan iasamling
ställa upp samt vilka bilar och släpvagnar som finns att ti11-
8ä.
Intresse anmäldes ay ea 14 stycken raedlemmar.
Fiiljande stälIer upp med.

Diskuterades aaskäffning, skötsel oeh betalning av klubb- 6 § XfuUbensin i

bensin vid anläggningen. o vid anläggnirrgen
Iteslöts atL åkarua skall avlägga avgift i serveringen mot er-
hallande av biljett,. Biljett,eu skall lännas till batföraren
innan åkningen börjar.

Dunkarna skall vara låsta såväI i bensinförräd som i båten, rrär
de inte användes o

Klubbena dunkar. skal1 målas i enhetlig färg.

Beträffande anskaffnirrgen av bensin Iämnaäes frågan ti11 vaI-
beredningen.

släp Uno, Eohnny, Ånders Nilsson
bi1 l)ag, " ,
lastbil/pickup Peter llermansson, UIf Svensson, llert-Åke

Anelersson.
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7 § i'lyeklar , Sekreteraren redogjorde för bakgrunrlen samt vilka dtgä.rder
till stugorna som hade viiltagits i sambanrl med nedskärning av antalet

nycklar till strlgorna.
; Itedogjordes även för styrelsens förslag angäenrle tillgång

ti11 nyeklar framöver.

[iötet bes]öt i en!.ighet ned st}.relsene förslag att

' ;ffi:ixff"i::':-:iT äl,ll'illl fl,i"ål:ffH'iä*l:uu""u*
' att nvclrel kan överlatas tiIl annan person fram till årsmötet' 198r.

att fr o ra arsmötet 1981 skall- gäIla föIjande:
De som har blivit valrta pa årsnöte tilt sLyreIse, konmitt6er
samt är utsedrla ti11 båtförare har rätt att begära nyckel
till stugorna

I § AåtfOrar- Diskuterades principer för uppr$itt,ande av båtförarelista.
I ista

, :i:"1-l;;l::,1.;:'i-l;:,:;t-:lä:l.:Ii,i'il1i3,*,as på :

klubhuöte under våren före varje säsong.

Hötet beslöt vidare ait ca 5 nann/kväIl skall anges på listan
att båtförarna för respektive kväl1 sjäIva gör upp vilken elle:'

i vilka sos skall köra respektive håt.
I

li
9 § Arbets- I (ienomgieks vilka arbetsuppgifter som före1åg inför vintern.
uppgifter .

inför vintern äatgprrtaålling
Beslöts att, Ski Nautique skall tagas upp fr o m 1- non 1980* Iloysen n rr I' den 11 skt 1980.

Ho DpbacErnrrptagning

lleslöts att ho;rpbaeken skall tagas upp fr o m l nov 1980

tso.iupptagning

. Lierldelarles att detta konmer att ske den 11 okt 1980.

§pplggning av bryggor och flotte

Beslöl,s att rletta, skall strre fr o m 1 nov 1980. \r'
; .^ ,Upptagning av Bätsta_tio*ernq

, Reslöts atL del,ta skall ske elen 11 ott 1980, samt att rle skall
f örvaras ptr klrrhtrstugans vind.

Utri:tagni]rg av vattenlerlni ng

Besliits att detta skal1 ske fr.o ur den l uov 1980.

i G.iutning av galj:geuppfart

Beslöts att nagon gjutning ej skulIe ske. I stij.llet eknl le
r grus av grovt äatbrial tyttas upp Born uppfart. lletta skulle

ske den 11 okt l!)80.

tlbfytlnatl av vejl_en

l
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lleslöte att awakta ned utfyllnaden sant att medlemuarna
Tarsamlltare pa vagenr

trai IeTbysee

Vid förr'a klubbnötet hade beslutats att en trailer skulle
Styrelses hade ernellertitl f öreslagit, enlist beslrrt den 5
1980, att en travagga skulle hyggas istäl1e*,.

Liötet ?reslät att befintlig vagga som finns på
skal I aärrändas yid vl§terf ijrvaringen. Vaggan
tid gives BöjIigh€to

kör

bi'ååga s r
§ept

nuverend e rä}s
skall flyttas niir

Diskuterarles hur serveringen och stäitningen i klrrhbstugan skal1
skötas under vintern.

Hötet beslöt att varje medlerr skall tiIlse att stä.dning sker
efter var och en. f annat fal.l stängs serveringen.

Nuvarande nyckelinnehayare till serveringen kan överläruna sina
nycklar till de son vill ta ansvaret att skiita serveringen.
Doek skall styrelsen informeras om vilka son kvitterar nycklarna.

Johnriy redogjorde för aktiviteterna kring Juliaden den 50 nov
1980. llan efterhörde om vilka som hade nöjlighet rtt stäIla upp
den aktuella degen"
Meddelades att ilag Svensson hade utsetts son ordförande för
JuIiaden.
lÅedlemmarna uppnanades att samla hushållsrullar för tillverkning
av smäl-lkaraseller.

}'iirelag skrivelse från Sten ilansson, örehro YIiK, angående
förteekning över lieenser oeh rankinglista.

Förteckningen geaomgicks avseende eyentuella fel.
Uppdrogs åt sekreteraren att besyara skrivelseno

rtekreteraren f öredrog förslag til t artretssätt f ör korumittåerna.
Ili laga 1 .

Mötet beslöt att antaga förslaget.

Diekuterades gällande spritförburt.

I'debatten fraufördee synpunkter d.els på att *pritfärhudet inte
respekterades dels att det respekterades.
I debatten d.eltog ävea I0B såväl visuellt sos hörbart vilket
nedförde att nötesdeltagarna blev tämligen omtualade,

!1ötet beslöt att gä11ande spritförbud. skall respekteras och att
eveutuella upphävande skall rara sanktionerad.e hos styrelsen e11e
klubbmöten.

Bieslöts även att upphäva spritförbutLet den 11 okt 19tJ0 med an-
Iedning av planerad"höstfäst§,

Johnrry meddelade att den nybililade klubben Xrietianst,aats VSK
var intresserad ay att köpa Hoysen till ett pris av 22 000:,-.

Diskuterades eventuellt batbyte,

Reslöts att uppdra ät styrelsen att unrlersöka nöjligheterna för
eventuellt försäljning sant båtbyte.

2 {u )

t0 § Servering
och st;ädning
under vintern

1t § Juliarl.en

L2 § §ikrivelse
från Sten
Jans son tlvsx

!'3 § Komnrit-
tåern&§ arbets
s ätt

!'.4 § Ålksho I-
f råga

15 {i Försåi1j-
nins aY båt
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16 § Åk-
tiderna

LT § Åv-
s lutni ng

['-*---*

I'diskussionen betonades att styrelsen skulle ta hänsyn till
att klubben skrrlle förfoga över två dragbåtar även nästa säsong.

Påpekades att åktidern& oE 10 ninuter ej respekterades.

Föreslogs att en t'ä.ggakloeka'r skulle placeras i båtarnao

Dag tackade medleffimarna för visat intresse och av0lutade nötet.

S ekr.

.Iueteras s J


